
PRO KROKEK  

VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR ÅR 2021                                                                                                                               

Styrelsen för PRO Krokek får härmed avge följande redogörelse för verksamhetsåret nr 68 

som omfattar 1/1-31/12 2021 

1. STYRELSEN 

Jan Björklund  Ordföranden 1/1-21-6/7  

Kenth Johansson TF Ordföranden fr 6/7 fram till årsmötet 7/9 

Stig Fritzell  Ny Ordförande från 7/9 

Claes Blom              Kassör 

Inga-Maj Fröjd Fransson  Sekreterare 

Kenth Johansson  Ledamot. Hemsidan  

Randi Carlsson                      Ledamot. Studieorg 

Margita Almtoft                      Ledamot. KPR.FPR 

Barbro Hernell   Ledamot 1/1-6/7  

Pia Clashammar Blom  Styrelsesuppleant 1/1-7/9. Därefter Ledamot  

Birgitta ”Gittan” Chestersson   Styrelsesuppleant 7/9 

 

2.MEDLEMSANTAL 

Under året har 8 av våra medlemmar avlidit. Tre medlemmar har begärt utträde. Vi 

har fått fem nya medlemmar varvid vi vid årets slut var 153 medlemmar. 

 

3.SAMMANTRÄDEN 

Styrelsen har haft 6 möten 

 

4.MÖTEN 

Två protokollförda månadsträffar. Årsmöte den 7 september och Höstmöte den 9 

november vid Träffpunkt Valhalla 

 

5. MEDLEMSTRÄFFAR 

Det har varit en månadsträff.  

 

6. FUNKTIONÄRSMÖTE 

Inställt.                                                                                                                           

 

7.HEMSIDAN     

Fortsatt arbete med uppdatering. Harald medlemsregistret uppdateras kontinuerligt. 

Kräver stora insatser.  

  



8. KONTAKTKOMMITTÈN 

Vid 16 tillfällen har det uppvaktats med blommor eller kort. 

 

9. MEDLEMSVÄRVNING 

Inställt pga Pandemin 

 

10. FRISKVÅRD 

Boulesektionen: Under vår, sommar och höst har det spelats på vår egen bana två 

gånger i veckan. Besökt Hannes för boulespel, lagen kom att spela oavgjort. Det har 

skickats två lag till DM, inget av lagen gick vidare till final i Vikingstad. Gemensamt vid 

Bouleplan – grillning, lunch, kräftskiva, soppa. Skötsel av banor och ogräsrensning. 

Klubbmästerskap. Margita Almtoft avtackades med smörgåstårta. Några nya 

medlemmar har börjat att spela Boule. Uppehåll med spel under vintern. SPF har 

lånat banorna 1gg/veckan. Boulekommittén består av: Margita Almtoft, Gun_Britt 

Jonsson, Lennart Hällström ,Gittan Chestersson, Kenth Johansson. 

Promenader: Har genomförts under lördagsförmiddagarna. 

 

11. AKTIVITETSKOMMITTÈN 

Vid våra månadsträffar och Höstmöte, har det ordnats med smörgås. Årsmötet 

serverades smörgåstårta. Julfest blev det en jullandgång med dryck, kaffe och 

bakelse. Kaffe och kaka till alla övriga sammankomster. Bingo har det varit ett fåtal 

gånger under hösten. Det har varit Pub kvällar vid Restaurang Delfinen. Det 

anordnades en Friluftsdag vid Boulebanan med tipspromenad, prova på boule och 

loppis. Lotterier, sponsorer Coop. Ica. Apoteket. Föreningen bjöd på förtäring och 

dragspelsmusik.  

 

12. KANSLI 

Har hållits öppet under hösten, helgfria fredagar mellan 10-13. Kenth Johansson har 

skött om kansliet och vår kontakt med ABF. Här har vi också haft våra styrelsemöten 

under delar av året, resten av våra möten har varit utomhus. 

 

13. LOTTERIER 

Lotterier har gett ett ekonomiskt tillskott till föreningen. Men pga Pandemin har 

försäljningen under året varit dålig. 

 

14. FONUS 

Ingen sammankomst 

 

15. KPR ( Kommunala Pensionärsråd) 

Det har varit 5 möten 

 



 

16.FPR ( Föreningars Pensionärsråd) 

Det har varit 3 möten 

 

17. HOBBY 

Inställt  

 

18.RESOR    

Våra resor och utflykter har varit inställda          

 

19. CIRKLAR 

Kören och Trafik Covid paus 

Pappervikning vid Träffpunkt Valhalla  

 

20. KONSUMENTVÄGLEDARE 

En konsumentundersökning har genomförts i en av våra butiker i Krokek 

 

21.EKONOMI 

Den ekonomiska omfattningen redovisas i bifogade Balans och Resultatrapport. 

Resultatet föreslås överfört i ny räkning. 

 

22. SLUTORD 

Härmed har vi redogjort för verksamheten för år 2021. Styrelsen tackar alla 

medlemmar och funktionärer som under året hjälpt till att ge alla en aktiv, kamratlig 

och trivsam tillvaro vid våra aktiviteter. Det har varit ytterligare ett märkligt år med 

Pandemi som gjort att vi fått ställa in många av våra aktiviteter. Vår förhoppning är 

att styrelsen ska kunna arbeta i lugn och ro kommande år. Vi önskar också att år 2022 

blir ett bättre år och att vår verksamhet kommer i gång som förr samt att Pandemin 

avtar. 

 

STYRELSEN PRO KROKEK                               Kolmården januari 2022 

 

 

Stig Fritzell  Kenth Johansson          Claes Blom 

 

 

Inga-Maj Fröjd Fransson Randi Carlsson                         Margita Almtoft 

 

 

           Pia Clashammar Blom                        Birgitta ”Gittan” Chesterson  

  


